

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, has announced that the formal signature of the Framework Agreement on Commercial and Economic Co-operation between Canada and the European Communities, sometimes referred to as the "Contractual Link", will take place in Ottawa at 10:30 a.m., Tuesday July 6, in the Conference Room of the Lester B. Pearson building.

This event follows the recent approval by the Canadian Government and the European Communities of the negotiated text of the agreement, initialled by both parties in Brussels on June 2, 1976.

The agreement will be signed by the Secretary of State for External Affairs and by Mr. Max Van der Stoel, President of the Council of Ministers of the European Communities, and Sir Christopher Soames, Vice-President of the Commission of the European Communities.

Mr. Van der Stoel and Sir Christopher Soames will arrive in Ottawa on July 5. In addition to taking part in the signature of the agreement, they will engage in official talks, and participate in a joint press conference following the signing ceremony on July 6.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, a annoncé aujourd'hui que la cérémonie de signature de l'accord cadre de coopération commerciale et économique entre le Canada et les Communautés européennes, connu sous le nom de "lien contractuel", aura lieu à Ottawa à 10h30 le 6 juillet dans la salle de conférence de l'édifice Lester B. Pearson.

Cette cérémonie entérine la récente approbation par le Gouvernement du Canada et les Communautés européennes du texte paraphé à Bruxelles par les représentants des deux parties le 2 juin 1976.

L'accord sera signé par le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures et par M. Max Van der Stoel, président du Conseil des ministres des Communautés européennes et par Sir Christopher Soames, vice-président de la Commission des Communautés européennes.

M. Van der Stoel et Sir Christopher Soames arriveront à Ottawa le 5 juillet. En plus de prendre part à la signature de l'accord, ils auront des entretiens officiels et participeront à la conférence de presse qui suivra la cérémonie de signature le 6 juillet.